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Anteckningar 
 

    
1.  Rekapitulering av föregående mötesprotokoll 

Protokollet från föregående möte 2023-03-28 summerades. 
 

2. Uppdatering från kansliet – Emelie 
 

• Nyanställning hos kansliet   
Kansliet har anställt Charlotte Ohlsson Korall som ansvarig för digitala och fysiska 
event/seminarier/utbildningar. Hon ersätter Tanja Stepanov som slutar sin anställning 
den 7 juni. 
       

• Utvärdering av GRC-konferensen  
I utvärderingen av GRC-konferensen inkom cirka 90 svar.  
Föreläsningen med Marcus Murray (”Current Cyberthreat landscape …)”) blev högt 
rankad (9,3 av 10). Även Bret Hood´s och Benito Ybarra´s workshops fick 9,3 av 10.  
Den sammanfattade bedömningen av hela konferensen, baserat på samtliga inkomna 
svar, blev 8,2 av 10. I år hade vi en inbjuden student från Uppsala som deltagare på 
konferensen. Emelie ställde frågan om det kunde vara intressant att göra en intervju 
med honom. Närvarande kommittéledamöter ställde sig positiva till till det och stödjer 
förslaget.       
 



▪ Utkast till nya standards  
Ett utkast till standards har kommit och det är Professionsutvecklingskommittén som 
kommer att lämna kommentarer för IIA Sweden den sista maj.  
 
Ska vi göra något i samband med yttrandet av nya standards (kanske något på hemsidan 
eller LinkedIn) – är det ett bra tillfälle och vad skulle man kunna göra rent konkret?  
Ett förslag från kommittén är att ta kontakt med Professionsutvecklingskommittén för 
att diskutera om vi ska göra en gemensam aktivitet kring det. Emma föreslog att vi 
försöker formalisera lansering av nyheter i form av att vi alla delar och kommenterar 
dessa på LinkedIn. 
     
 

3. Advocacy-aktiviteter under 2023 med utgångspunkt i förra årets huvudsakliga 
aktivitetsområden 

Kommittén fortsätter under 2023 med att huvudsakligen arbeta inom ramen för de 
områden som etablerades under 2021. Detta innebär även att formatet med 
arbetsgrupper behålls.    

1) Förbättra hemsidan ur advocacy-synpunkt. Utveckla material och 
invägar gentemot specifika externa intressentgrupper som 
exempelvis studenter, företag och myndigheter.  

2) Deltagande i evenemang som universitetsdagar och liknande – 
Planera deltagande i event 2023.   

3) Omvärldsbevakning – Utfall, konsekvenser och genomförda 
aktiviteter baserat på förra årets analys. 

4) Deltagande i planerad årlig introduktionsaktivitet för nya 
medlemmar.  

 
Hemsidan 
Den planerade intervjuserien på temat ESG har lanserats på hemsidan. Tre intervjuer 
med styrelserepresentanter har presenterats under sidan ”Styrelse och VD/GD”. Layout 
och struktur har förbättrats. Emma tittar på hur detta skulle kunna länkas till Linkedin. 
Diskuterades om aktiviteterna har genererat mer trafik på hemsidan. Nuvarande 
WordPress-systemet uppfattas som att vi inte kan avläsa hemsidetrafiken på ett 
effektivt sätt men det finns möjligheter att extrahera viss statistik. Systemet betraktas 
som utdaterat. Enligt Emma är det en brist att man inte kan ”rulla tillbaka” ändringar 
när man jobbar med uppdateringar. En föreslagen tänkbar lösning vore att ha tillgång till 
en tekniskt kunnig administratör som kan genomföra ändringar av 
hemsidefunktionerna.  
 
Föreslogs att fortsätta bygga på intervjuserien och försöka representera flera sektorer 
såsom statlig och industriell sektor. 
 
Emma efterlyste en logotyp-bild med högre upplösning för  LinkedIn-sidan. Emelie 
kollar.         



 
Arbetsgrupp: Emma, Marie, och Ove.  
 
Evenemang 
Diskuterades hur vi bäst startar upp planeringen för ett eventdeltagande i höst. Tidigare 
har ”Ekonomernas dagar 2023” vid Stockholms Universitet föreslagits som ett intressant 
alternativ. Kommittén enades vid mötet om att vi fokuserar på och planerar för 
deltagande i detta event som äger rum 14-15 november. Urban tar en första kontakt 
med arrangörerna för att få detaljerad information om deltagandealternativ och priser. 
Föreslogs att vi tar ett första arbetsmöte i juni innan midsommarhelgen.          
 
Arbetsgrupp: Stina, Emelie, Ann-Katrin, Anders och Urban.   
 
Omvärldsbevakning 
Inget noterat. 
 
Årlig introduktionsaktivitet 
Första mötet hölls den 30 mars. Andra mötet äger rum under hösten vid ett ännu ej 
specificerat datum.   
   

4. Övrigt 
Inga övriga ärenden. 
 
 
Nästa ordinarie möte: 
12 september 09.00 – 11.00 


